



**Statistics
Canada**

**Statistique
Canada**

STATISTICS STATISTIQUES
CANADA

MAY 3 1989

Price: Canada, \$4.70, \$47.00 a year
Other Countries, \$5.60, \$56.00 a year

Prix: Canada, \$4.70, \$47.00 par année
Autres pays, \$5.60, \$56.00 par année

LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE

**PRODUCTION AND INVENTORIES OF
PROCESS CHEESE AND INSTANT SKIM
MILK POWDER**

March 1989

**TABLE 1. Production and Inventories of
Process Cheese and Instant Skim
Milk Powder in Canada**

**PRODUCTION ET STOCKS DE FROMAGE
FONDU ET DE POUDRE DE LAIT ÉCRÉMÉ
INSTANTANÉ**

Mars 1989

**TABLEAU 1. Production et stocks de fromage fondu
et de poudre de lait écrémé instantané
au Canada**

SCG code CTB	Production			Stocks at end of month		
			Change Variation			Change Variation
	1988	1989		1988	1989	
Kg						
During the month - Durant le mois:			%			%
PROCESS CHEESE - FROMAGE FONDU	0406.30	6 881 520	7 986 973	16.1	5 598 698	4 030 993
Instant skim milk powder - Poudre de lait écrémé instantané:						
2.5 kg and under - 2.5 kg et moins	0402.10.11	242 772	362 958	49.5	413 772	642 096
Over 2.5 kg - Plus de 2.5 kg	0402.10.12	56 129	118 563	111.2	70 333	157 102
INSTANT SKIM MILK POWDER - TOTAL - POUDRE DE LAIT ÉCRÉMÉ INSTANTANÉ	0402.10.1	298 901	481 521	61.1	484 105	799 198
Year-to-date - Total cumulatif:						
PROCESS CHEESE - FROMAGE FONDU	0406.30	18 395 854	19 056 354	3.6
Instant skim milk powder - Poudre de lait écrémé instantané:						
2.5 kg and under - 2.5 kg et moins	0402.10.11	866 259	1 169 020	35.0
Over 2.5 kg - Plus de 2.5 kg	0402.10.12	178 465	304 203	70.5
INSTANT SKIM MILK POWDER - TOTAL - POUDRE DE LAIT ÉCRÉMÉ INSTANTANÉ	0402.10.1	1 044 724	1 473 223	41.0

figures not appropriate or not applicable.

revised figures.

x confidential, suppressed to meet the requirements of the Statistics Act.

n ayant pas lieu de figurer.

numbers rectified.

x confidential, supprimé en vertu des dispositions de la Loi sur la statistique.

Industry Division

Division de l'industrie

April 1989

Avril 1989



1010057792

2

Sources and Methods

This survey is a monthly mail-out mail-back survey with telephone follow-up, conducted on a calendar-year basis. It is intended to cover 100% of the production of both commodities. However it is possible to have some undercoverage due to the potential exclusion of small establishments and also establishments classified to non-manufacturing, both of which may not have been identified as producers of these commodities. The universe is based on the latest (1986) Census of Manufactures.

Note: This report reflects the experience of the respondent firms listed in the December 1988 report, plus any deletions or additions since then.

Changes to date: Nil

For further information, contact:

Brian Preston
Industry Division
Statistics Canada
Ottawa, Ontario
K1A 0T6
(613) 951-3511

Sources et méthodes

Cette enquête (basée sur l'année civile) est conduite mensuellement par la poste et suivie d'appels téléphoniques. L'intention de cette enquête est de couvrir la totalité de la production des deux produits. Cependant il est possible que la couverture ne soit pas complète due à l'exclusion des petits établissements et de ceux qui sont classés comme non-manufacturiers et qui n'ont pas été identifiés comme fabricants de ces produits. Le champ d'observation est basé sur le plus récent (1986) recensement des manufactures.

Nota: Le présent rapport traduit l'activité des entreprises répondantes enumérées dans la publication de décembre 1988, compte tenu des suppressions et des additions.

Changements à date: Néant

Pour plus de renseignements, communiquer avec:

Cathy Read
Division de l'industrie
Statistique Canada
Ottawa, Ontario
K1A 0T6
(613) 951-3588

Published under the authority of the Minister of Regional Industrial Expansion and the Minister of State for Science and Technology. Extracts from this publication may be reproduced for individual use without permission provided the source is fully acknowledged. However, reproduction of this publication in whole or in part for purposes of resale or redistribution requires written permission from the Programs and Publishing Products Group, Acting Permissions Officer, Crown Copyright Administration, Canadian Government Publishing Centre, Ottawa, Canada K1A 0S9.

Publication autorisée par le Ministre de l'Expansion industrielle régionale et le Ministre d'État, sciences et technologie. Le lecteur peut reproduire sans autorisation des extraits de cette publication à des fins d'utilisation personnelle à condition d'indiquer la source en entier. Toutefois, la reproduction de cette publication en tout ou en partie à des fins commerciales ou de redistribution nécessite l'obtention au préalable d'une autorisation écrite du Groupe des programmes et produits d'édition, agent intermédiaire aux permissions administration des droits d'auteur de la Couronne, Centre d'édition du gouvernement du Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9.